
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 154
Vil ministeren oplyse, hvornår arbejdet i ministeriet med at kortlægge mulighe-
derne for at flytte KVINFOs bibliotek afsluttes, og beslutningsgrundlaget der-
med foreligger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus
Horn Langhoff (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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